
 
 

  Z á p i s 
 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO)  
konaného dne 12.12.2023 od 17.30 hodin  

ve spolkové místnosti OÚ Postupice 
 

Přítomni: Andr Jaroslav, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Šesták Václav, Ing. Vrňák Pavel 
Omluveni: Bc. Janata Michal, Ing. Sternberg Jiří 
Ověřovatelé zápisu: Kahoun Jan, Ing. Vrňák Pavel  
Návrh usnesení: Andr Jaroslav 
Zapisovatel: Gruberová Hana 
Hlasování: pro – proti – zdržel se 
 
 
Jednání zahájila místostarostka obce v 1730 hodin.  
 
 
Program: 
 

1. Schválení rozpočtu obce na rok 2024 
2. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce Postupice na roky 2025 a 2026 
3. Schválení Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za odkládání komunálního 

odpadu z nemovité věci 
4. Schválení veřejnoprávních smluv o příspěvku na komunální odpad 
5. Schválení poplatku za komunální odpad pro právnické a fyzické podnikající osoby 
6. Schválení Plánu inventur a Směrnice k provedení inventarizace 
7. Rozpočtové úpravy č. 7/2023 
8. Různé 

 
Hlasování: 6 – 0 – 0 

 
 
K bodu 1: 
ZO schvaluje schodkový rozpočet obce Postupice na rok 2024 v celkových příjmech 38 123 000,- 
Kč, výdajích 56 273 080,- Kč, schodek 18 150 080,- Kč bude kryt přebytkem hospodaření minulých 
let. 
Hlasování: 6 – 0 – 0 
 
 
 
K bodu 2: 
a) ZO schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce Postupice na roky 2025-2026. 
Hlasování: 6 – 0 – 0 
 
 
 
 
 



 
K bodu 3: 
ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Postupice o místním poplatku za odkládání 
komunálního odpadu z nemovité věci (ve znění přílohy zápisu) a zároveň se touto obecně závaznou 
vyhláškou zrušuje Obecně závazná vyhláška obce Postupice č. 1/2022 o místním poplatku za 
odkládání komunálního odpadu z nemovité věci, ze dne 13.12.2022. 
Hlasování: 6 – 0 – 0 
 
 
 
K bodu 4: 
ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 2 000,- Kč z rozpočtu obce a uzavření       
Veřejnoprávní smlouvy na úhradu poplatku za svoz komunálního odpadu v roce 2024 pro 20 
žadatelů (jmenný seznam a vzor smlouvy je přílohou zápisu). 
Hlasování: 6 – 0 – 0 
 
 
 
K bodu 5:  
ZO schvaluje výši poplatku za odkládání komunálního odpadu pro právnické a fyzické podnikající 
osoby na rok 2024 (výše poplatku je přílohou zápisu).   
Hlasování: 6 – 0 – 0 
 
 
K bodu 6:  
a)  ZO schvaluje Směrnici k provedení inventarizace majetku obce k 31.12.2023. 
Hlasování: 6 – 0 – 0  
 
b)  ZO bere na vědomí Přílohu č. 1 Směrnice pro provedení inventarizace – Plán inventur 
k 31.12.2023. 
ZO bere na vědomí  
 
 
K bodu 7:  
ZO schvaluje Rozpočtové úpravy č. 7/2023 předložené účetní obce pí. Matouškovou (jednotlivá 
rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 
Hlasování: 6 – 0 – 0 
 
 
K bodu 8:  
a)   ZO schvaluje uzavření Kupní smlouvy mezi obcí Postupice a J. Č. Chocerady  na pořízení 
sněhové frézy Ariens Compact 22 E, rok výroby 2011 za 7 000,- Kč. 
Hlasování: 6 – 0 – 0 
 
 
b) ZO neschvaluje odprodej obecních pozemků parc. č. 398/21trvalý travní porost a 398/22 trvalý 
travní porost v k.ú. Milovanice, pro žadatelku R. P., Praha 4 – Modřany. 
Hlasování: 0 – 6 – 0 
 
 
 
 
 



DISKUSE:  
 
V. Šesták – informuje, že Senioři navštívili spolkovou místnost, moc se jim líbila a děkují  
                    za možnost jejího využívání  
P. Vrňák – všem přeje hezké svátky a hodně zdraví v novém roce 
J. Kahoun – připojuje se s přáním pohodových Vánoc a všeho nejlepšího v novém roce 
J. Malý – jménem hasičů děkuje obci za podporu 
      
 
VEŘEJNOST: 
p. Žirovnický – děkuje za rekonstrukci spolkové místnosti 
  - upozorňuje, že křižovatka u pošty je špatně označená a zavádí to k odbočování  

   ke mlýnu  
- informuje, že u pošty je často špatně průjezdná komunikace z důvodu parkujících 
   vozidel 
- upozorňuje, že při prohrnování vozovky dochází ke znečištění fasády domů 
 místostarostka: dopravní situace se musí řešit s Policií ČR 
- požaduje větší odpadkový koš k autobusové zastávce nebo častější vyprazdňování 

p. Malý – upozorňuje, že by se mělo zkontrolovat, zda nejsou ucpány kanály, protože se při deštích 
                 nebo tání valí voda od hospody dolů a kanály to nestačí pobrat  
   - upozorňuje, že díra v asfaltu u pošty je zasypaná, ale dutina vede pravděpodobně pod 

    chodníkem 
   - dotazuje se, zda je ještě možné zažádat o příspěvek na svoz komunálního odpadu 
  místostarostka: ano, o příspěvek lze zažádat 

p. Šetek – dotazuje se, jak vysoká byla dotace na spolkovou místnost 
                   místostarostka: dotace by měla být ve výši 1 688 000,-Kč  

   - dotazuje se na cenu 14ti denního svozu 120l popelnice 
místostarostka: cena svozu bude 2 960,-Kč 

   -  dotazuje se na provoz Sokolovny v příštím roce 
   místostarostka: paní Šestáková má zatím podepsanou nájemní smlouvu  
                                   do konce března 2024, provozování tohoto zařízení je ale plně v kompetenci  
                                   majitele nemovitosti (TJ Sokol Postupice) 
   - dotazuje se, kolik bude stát nové hřiště pro děti 
   místostarostka: máme cenovou nabídku na cca 6 000 000,- Kč  

v této etapě se vybuduje nové hřiště a herní prvky pro malé 
 děti, ve druhé etapě bude workout pro větší děti 
-  20.12. proběhne ještě schůzka s občany  

p. Marhoul – informuje o špatném stavu cesty ve Lhotě Veselce v lokalitě u rybníka a požaduje  
           rekonstrukci 

 
 
Jaroslav Andr přečetl návrh usnesení č. 7/2023. 
Hlasování: 6 – 0 – 0 
 
Místostarostka přeje všem klidné svátky.  
 
Jednání ukončeno v 18,20 hodin. 


